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OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2018-24 

Datum: 14.9.2021 

 

Z A P I S N I K 

 

24. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v torek, dne 14.9.2021, s 

pričetkom ob 19.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja na Občini Radenci, 

Radgonska cesta 9g, 9252 Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Andrej DIVJAK, Alja DOMJAN, Dušan DOMANJKO, Miran JELEN, Ivan KLOBASA, Mihael 

KLOBASA, Drago KOCBEK, Štefanija LESJAK, Vladimir RANTAŠA, Mitja ŠKERGET, Jožef 

TOPLAK, Melita ŽITEK, Karmen ŽIBERT KAVČIČ, Toni ŽITEK.  

 

ODSOTNI: Drago BRAČKO, ki je svojo odsotnost tudi opravičil 

 

PREDSEDUJOČI: Roman LELJAK, župan Občine Radenci 

 

PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: Sabina Gutalj, direktorica OU in Marjeta Lončar 

občinska uprava (v nadaljevanju OU). 

 

OSTALI PRISOTNI: Bojan Rajk, novinar, Novinarka Sobota info 

 

Predsedujoči je pozdravil vse prisotne ter ugotovil, da je na začetku seje prisotnih  svetnic 

14 in svetnikov. 

 

Občinski svet Občine Radenci je bil tako sklepčen. 

 

 

• OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 24. redne seje. 

 

Predsedujoči je predlagal razširitev dnevnega reda s sledečo točko: 

• Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o nadomestilu za 

uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Radenci 

 

Razširitev dnevnega reda je prav tako predlagal g. Drago Kocbek in sicer s sledečima 

točkama: 

• Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča na območju 

Občine Radenci 

• Potrditev zapisnika 6. izredne seje 

 

 

Predsedujoči je dal predlagane razširitve dnevnega reda v razpravo.  

 

Predsedujoči je poudaril, da je predlog g. Kocbeka o razširitvi dnevnega reda s točko 

Predloga Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine 

Radenci, ki bi se naj sprejel po hitrem postopku, popolnoma protizakonit. Gre namreč za 

dvofazni postopek (torej gre za prvo in drugo obravnavo predmetnega odloka). Nadalje je 

predsedujoči povedal, da se je sam, skupaj z OU potrudil v smeri, da se najde najboljša 

rešitev glede nastale situacije z NUSZ, zato se je tudi sam, skupaj z direktorico OU in ga. 

Zdenko Štefanec udeležil sestanka na Finančnem uradu v Murski Soboti. Na navedenem 
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sestanku so bile dorečene smernice glede rešitve nastale situacije. Vsled navedenega je 

OU tudi pripravila predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o nadomestilu za 

uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Radenci, ki pa se lahko sprejme po 

skrajšanem postopku. Na ta način je poudaril predsedujoči, bi bilo rešenih 95 % vseh 

pritožb. 

 

 

Glede potrditve zapisnika 6. izredne seje je predsedujoči povedal, da se uvrsti na dnevni 

red naslednje redne seje, saj ne gre za nujno zadevo. 

 

G. Drago Kocbek je predsedujočemu očital, da si zadeve vse preveč razlaga po svoje in 

razume po svoje. Nadalje je povedal, da se je danes udeležil sestanka na Finančnem uradu 

v Murski Soboti, ki ga je zanj dogovoril župan. Sestanek je trajal dve uri, o poteku sestanka 

je g. Kocbek predložil tudi zapis, kopija katerega je bila na sami seji tudi izročena vsem 

prisotnim. Izpostavil je dejstvo, da že izdanih odločb ni mogoče odpraviti kar tako. 

Posvetoval se je tudi z Ministrstvom za javno upravo, ki je po njegovi izjavi prav tako 

pritrdilo njegovi razlagi, da kar koli bo danes sprejeto na seji, lahko velja samo za naprej, 

nikakor pa ne more veljati za nazaj. Spremembe lahko torej veljajo in se uporabljajo samo 

za zadnje tri mesece, nikakor pa ne za nazaj. S sprejetim Odlokom o nadomestilu za 

uporabo stavbnega zemljišča je bila storjena napaka in s tem povezane nepotrebne težave. 

 

Predsedujoči in direktorica OU sta na pomisleke in pripombe g. Kocbeka odgovorila in 

podrobno predstavila potek sestanka, ki sta se ga oba skupaj z ga. Zdenko Štefanec 

udeležila na Finančnem uradu Murska Sobota. Predsedujoči je prav tako vsem prisotnim 

prebral elektronsko sporočilo direktorice Finančnega urada Murska Sobota, gospe Viktorije 

Hudernik, v katerem je jasno zapisano mnenje, glede spremembe Odloka o nadomestilu 

za uporabo stavbnega zemljišča, ki bo podlaga za rešitev nastala situacije glede NUSZ. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči najprej na glasovanje razširitev dnevnega 

reda s točko dnevnega reda, ki jo je predlagal sam in sicer 

• Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o nadomestilu za 

uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Radenci 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI so glasovali 3 člani sveta. 

 

Razširitev dnevnega reda je bila sprejeta. 

 

Nadalje je dal predsedujoči na glasovanje razširitev dnevnega reda s točko, ki jo je 

predlagal g. Drago Kocbek 

• Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča na območju 

Občine Radenci 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 6 članov sveta. PROTI je glasovalo 6 članov sveta. Dva člana sta se 

vzdržala glasovanja. 

 

Razširitev dnevnega reda ni bila sprejeta. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje razširitev dnevnega reda s točko, ki jo je predlagal g. 

Drago Kocbek 

• Potrditev zapisnika 6. izredne seje 
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Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 6 članov sveta. PROTI je glasovalo 8 članov sveta.  

 

Razširitev dnevnega reda ni bila sprejeta. 

 

Predsedujoči je v nadaljevanju dal na glasovanje dnevni red 24. redne seje OS s predlagano 

razširitvijo dnevnega reda 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 23. redne seje občinskega sveta 

2. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

3. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

4. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča na območju Občine Radenci 

6. Predlog Odloka o spremembi odloka o proračunu Občine Radenci za leto 2021- 

Rebalans I 

7. Predlog Pravilnika o kriterijih za obročno odplačilo komunalnega prispevka 

8. Financiranje NK Radenska Slatina 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. Pet članov sveta je bilo vzdržanih 

 

Predlagan razširjeni dnevni red, podan s strani župana, je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 23. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 278/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 23. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala dne 19.8.2021. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

➢ AD 2 INFORMACIJE O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal sledeče informacije o dejavnostih, ki so potekale v času med sejama: 

 

• Sodeloval sem v aktivnostih, ki se izvajajo v skladu s sprejetim proračunom. 

Investicije, ki se izvajajo (izgradnja telovadnice, cesta na Murščaku, tekoče 

aktivnosti RO) potekajo nemoteno. 

• Sodeloval sem pri pripravi Rebalansa I. 
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• Nadaljujejo se dogovori z ministrstvi glede pridobitve finančnih sredstev za 

izgradnjo čistilne naprave. 

• Dogovori za financiranje izgradnje telovadnice na Kapeli so bili uspešni. Pridobili 

smo nekaj čez 1 milijon sredstev. 

• Aktivno sodelujem v pripravah na srečanje predstavnikov Razvojnega sveta 

kohezijske regije Vzhodna Slovenije, prav tako sem bil aktiven v Svetu pomurske 

razvojne regije, ki ga sestavlja 27 občin. V bližnji prihodnosti so predvidena 

srečanja, kjer se bo odločalo o delitvi finančnih sredstev za naslednja leta, to je vse 

do leta 2027. Občina Radenci mora biti v teh postopkih aktivna, slediti moramo 

zastavljenim ciljem, če želimo razvijati turizem v občini in narediti občino Radenci 

prijazno za bivanje. Velik del OU sodeluje v pripravah za pridobitev kohezijskih 

sredstev. Potrebno je delovati hitro in zadeve pripraviti dobro. Začeli smo s postopki 

pridobitve sredstev iz naslova zelenih projektov, kjer bo na razpolago predvidoma 

340 milijonov evrov. Prvi razpisi naj bi bili pripravljeni že letos. 

• Pripravljamo se na popolno zamenjavo vodovodne infrastrukture v Kidričevem 

naselju. 

• Imeli smo veliko težav zaradi odločb, ki so jih občani prejeli iz naslova NUSZ. 

Približno 25 % občanov je vložilo pritožbe. Žal smo izpostavljeni pritiskom raznih 

posameznikov in tudi skupin, ki predstavljajo finančno moč in delujejo v smeri, da 

ne bi plačevali NUSZ. Navedeni si želijo, da ostane tako kot je bilo nekoč, ob čemer 

je predsedujoči poudaril, da je potrebno zadevo urediti, da bo za vse enako in 

pravično in da plačujejo NUSZ vsi in ne samo nekateri. 

• V skladu s priporočili Finančnega urada Murska Sobota, smo pripravili Predlog 

Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 

zemljišča na območju Občine Radenci. Vse občane, ki niso dali pritožbe, bomo 

pozvali, da to storijo (gre za cca 45 oseb).  

• Predsedujoči je povedal, da je v občini preko 615 stavbnih parcel neurejenih. 

Povedal je tudi, da bo zaradi manj pridobljenih finančnih sredstev iz naslova NUSZ 

(približno 237.000 eurov, bo občina dobila manj sredstev), toliko manj sredstev 

vloženih v obnovo parka. 

 

➢ AD 3 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

GOSPOD TONI ŽITEK 

 

• Zastavil je vprašanje, kam je šlo nakazilo v višini 10.000,00 EUR, ki bi ga naj plačala 

Nogometna šola Mura, oziroma, kakšna je bila dejanska višina nakazil. 

 

GOSPOD MITJA ŠKERGET 

 

• Zastavil je vprašanje kaj se dogaja z dovozno cesto za Sikaluzoo in zakaj zadeve 

še niso urejene, oziroma v kakšni fazi so. 

  

GOSPOD DRAGO KOCBEK 

 

• Zanima ga, zakaj se posnetki sej ne objavljajo v skladu s Poslovnikom občinskega 

sveta. 

• Zanima ga, kdo je odredil oziroma sprejel sklep, da se pri izračunu Nadomestila za 

uporabo stavbnega zemljišča ne upošteva 1000 m2 oziroma se ne zaračunava za 

navedeno površino NUSZ. Na zastavljeno vprašanje želi dobiti pisni odgovor. 

• Ponovno je zastavil vprašanje (zastavljeno je bilo že na prejšnji seji OS), kakšen je 

dejanski strošek prestavitve kanalizacija na parcelah za gasilskim domom. 
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➢ AD 4 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

Gospod Toni Žitek: Odgovor na zastavljeno vprašanje bo posredovan pisno. 

 

Gospod Mitja Škerget: Glede dovozne ceste za Sikaluzoo je predsedujoči povedal, da 

ima g. Mitev del hiše in vrta na občinski zemlji. V ta namen je bila urejena ustrezna 

geodetska odmera, sedaj OU čaka na odgovor g. Miteva o odkupu navedenega zemljišča. 

OU aktivno sodeluje na rešitvi dovozne ceste, vendar so v postopek vključene tudi druge 

fizične osebe (gospa Breznik in še ena družina). G. Mitev navedeno cesto uporablja že vrsto 

let brez vsakršnega soglasje lastnikov. Občina bi lastništvo na navedeni cesti takoj prenesla 

v last g. Miteva, vendar žal ni vse odvisno od občine ampak tudi od drugih lastnikov, s 

katerimi pa g. Mitev žal še ni sklenil dogovora. Glede ceste ob gozdu, pa je predsedujoči 

poudaril, da oba soseda nasprotujeta izgradnji ceste. Občina bo navedeno gozdno cesto 

prodala, po metodi javne dražbe, kje bo navedeno zemljišče prodano ponudniku z najvišjo 

ponujeno ceno. Na koncu je predsedujoči povedal, da je občina vedno pripravljena 

pomagati g. Mitevu, saj je njegov Sikaluzoo dodana vrednost v občini, zato mu je tudi takoj 

priskočila na pomoč ob poplavah in mu nakazala sredstva v višini 2.000 evrov. Kar se tiče 

njegovih neurejenih lastninskih zadev na nepremičninah, pa mu občina žal ne more 

pomagati. 

 

Gospod Drago Kocbek: Na vsa zastavljena vprašanja bo prejel pisne odgovore. 

 

 

➢ AD 5 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

NADOMESTILU ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA NA OBMOČJU 

OBČINE RADENCI 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli na sami seji.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči.  Kot je predsedujoči povedal že v uvodu seje, 

je na kratko strnil potek sestanka na Finančnem uradu Murska Sobota, kjer so na delovnem 

sestanku poskušali najti najboljšo zakonito rešitev. Sprememba Odloka je bila pripravljena 

po priporočili Finančne uprave. Predsedujoči je povedal, da je žal bila storjena napaka, ko 

je bil sprejeti novi Odlok, pri izdaji odločb je prišlo tudi do napak. V primeru, da bo 

predlagana sprememba Odloka potrjena in bodo pritožbe občanov rešena na tak način, se 

je OU zavezala do konca leta sprejeti novi Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega 

zemljišča na območju Občine Radenci. Po 1.1.2022 bi na podlagi novega odloka Finančna 

uprava pripravila informativne izračuna, ki bi bili posredovani zavezancem v mesecu 

februarju. Slednji bi imela nato čas 30 dni, da podajo pripombe oziroma pritožbe na 

informativne izračune. Predsedujoči je ponovno poudaril, da v preteklosti določeni 

posamezniki niso plačevali NUSZ iz njemu neznanega razloga. Kdo je za to odgovoren ne 

ve, želi pa, da se zadeve dokončno uredijo. Svetnike je pozval, da glasujejo za predlagano 

spremembo Odloka, saj je to najboljši način rešitve nastale situacije. 

 

V nadaljevanju so razpravljali: g. Drago Kocbek, g. Toni Žitek, ga. Štefanija Lesjak, 

direktorica OU. 

 

 

G. Drago Kocbek je svetnike ponovno pozval, da si preberejo zapis sestanka, katerega se 

je udeležil. Poudaril je, da je danes potrebno občanom jasno povedati, da se lahko zgodi, 

da tisti, ki so se pritožili, da bo sicer FURS morebiti upošteval njihove pritožbe, vendar 

samo za zadnje tri mesece. V nadaljevanju je povedal, da so po njegovem mnenju pritožbe 

občanov bile napisane pomanjkljivo, saj mora biti v pritožbi jasno napisan razlog pritožbe 

(ni dovolj, da piše, da se nekdo ne strinja z odločbo), saj lahko v nasprotnem primeru 

pritožbeni organ pritožbo zavrže. Povedal je tudi, da se je na predlog župana udeležil 
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sestanka na Finančnem uradu v Murski Soboti, prav tako je obiskal nekatere večje 

kmetovalce v občini. Izpostavil je bojazen, da bodo zavezanci kljub danim pritožbam, 

znesek zaračunanega nadomestila za obdobje 9 mesecev morali plačati, saj mu je tudi 

direktorica Finančnega urada Murska Sobota povedala, da kar koli bo sprejeto, za nazaj ne 

more veljati. 

 

Direktorica OU in predsedujoči sta g. Kocbeku ponovno obrazložila, kakšen je namen 

spremembe odloka, ki bo rešil veliko večino pritožb in da je to tudi bil nasvet, ki so ga 

dobili s strani finančnega urada. Ob tem je predsedujoči ponovno povedal, da bo OU 

pozvala vse tiste, ki še niso dali pritožb, da to storijo. 

 

G. Toni Žitek je predlagal, da se vse, ki še niso dali pritožb, k temu pozove s priporočeno 

pošto. 

 

Ga. Štefanija Lesjak je izpostavila vprašanje, zakaj finančni upravi niso bili dani pravilni 

podatki. Na navedeno vprašanje ji je predsedujoči odgovoril, da se vsi podatki črpajo iz 

baze, ki jo vodi podjetje Kaliopa. 

 

G. Vladimir Rantaša je povedal, da je na prejšnji seji g. Dimnik (direktor Kaliope) lepo 

povedal, da je na podlagi NUSZ potrebno nekaj spremeniti. Gre namreč za velike 

anomalije. Poudaril je, da so za NUSZ odgovorni vsi, tako koalicijski svetniki kot tudi 

opozicija. Zadevo je potrebno urediti. G. Kocbeku in g. Žitku je zastavil vprašanje, oziroma 

ju je pozval, kaj bosta storila, če bosta v naslednjem mandatu morebiti izbrana za župana. 

Težave z NUSZ bo potrebno rešiti. Ni to težava samo zdajšnjega OS, zadevo je potrebno 

rešiti dolgoročno in preudarno najti rešitev. Glede na zapis sestanka, ki ga je predložil g. 

Kocbek, pa je g. Rantaša povedal, da je Finančni urad podal jasen odgovor, zato ne razume 

g. Kocbeka, če gre dejansko samo za pridobivanje političnih točk ali za kaj drugega. G. 

Rantaša se je v celoti strinjal s predlagano rešitvijo (spremembo odloka), ob čemer pa je 

poudaril je potrebno nemudoma pristopiti k pripravi novega odloka, ki bo odpravil vse 

napake. 

 

 

G. Drago Kocbek je podal kratko repliko na podano mnenje g. Rantaša, ob čemer je 

izpostavil predvsem bojazen, kaj bo s pritožbami in kako bodo rešene. 

 

G. Toni Žitek je povedal, da opozicija ni podprla veljavnega odloka in zato tudi nikakor ne 

more biti odgovorna za nastale težave. Namen opozicije ni zbiranje političnih točk, ampak, 

da se zadeve uredijo, odpravijo pomanjkljivosti. Prav tako je poudaril, da bi takoj potrdil 

predlagano spremembo Odloka, če bi imel zagotovilo, da bo to rešilo težave. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je predsedujoči dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 279/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Radenci po 

skrajšanem postopku. 

 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 8 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. (6 svetnikov je bilo vzdržanih) 

 

Sklep je bil sprejet. 
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➢ AD 6  PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE 

RADENCI ZA LETO 2021-REBALANS I 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. Poudaril, da gre predvsem za spremembo 

zaradi manjšega prihodka iz naslova nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča. Povedal 

je tudi, da so bili projekti glede obnove parka razdeljeni na več sklopov. V rebalansu so bili 

narejeni popravki predvsem na prihodkovni strani. Povedal je tudi, da so sredstva, ki jih 

občina pridobi iz NUSZ namenjena za izgradnjo cest, in da to predstavlja pomembe 

prihodek za občino. 

 

Navedeni predlog spremembe Odloka je obravnaval Odbor za proračun, finance in 

premoženjske zadeve in ga v predlagani vsebini tudi potrdil. 

 

Razpravljal je g. Toni Žitek, ki je zastavil predsedujočemu vprašanje, zakaj je prišlo do 

zvišanja odhodkov na postavki prireditve in postavki Vinska fontana. Prav tako je izpostavil 

pomisleke glede proračunske postavke, ki se nanaša na obnovo Vile Marija, saj po 

njegovem mnenju denacionalizacija še ni končana. Zastavil je tudi vprašanja, glede 

zvišanja proračunske postavke, ki se nanaša na plače zaposlenih. Na zastavljena vprašanja 

je podal odgovore predsedujoči. 

 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 280/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembi Odloka o proračunu 

občine Radenci za leto 2021 z naslednjimi prilogami: 

 

• Splošni del proračuna za leto 2021 

• Posebni del proračuna za leto 2021 

• Načrt razvojnih programov za obdobje od 2021-2024 

• Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 

2021/2022 

 

 

Navzočnost je priglasilo 12  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. (g. Drago Kocbek in g. Toni 

Žitek se nista prijavila kot prisotna) 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 7 PREDLOG PRAVILNIKA O KRITERIJIH ZA OBROČNO ODPLAČILO 

KOMUNALNEGA PRISPEVKA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj z vabilom ob sklicu seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

Navedeni predlog Pravilnika je obravnaval Odbor za proračun, finance in premoženjske 

zadeve in ga v predlagani vsebini tudi potrdil. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje  
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PREDLOG SKLEPA 281/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejem Pravilnik o kriterijih za obročno odplačilo  

komunalnega prispevka. 

 

 

Navzočnost je priglasilo  14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 8 FINANCIRANJE NK RADENSKA SLATINA 

 

Obrazložitev je podal predsedujoči. Povedal je, da žal ne gre vzpostaviti prave, oziroma 

dobre komunikacije s klubom. Če želimo biti naravnani tudi v smeri športnega turizma, je 

poudaril predsedujoči, je potrebno uvesti tudi nekatere spremembe glede domačih klubov. 

Mesec julij in avgust sta zdaleč najbolj obremenjena, kar se tiče koriščenja nogometnih 

igrišč. Z NK Radenska Slatina je bil sklenjen dogovor, da bodo prilagodili svoje tekme in 

treninge ter da bodo igrali tekme tudi na igrišču z umetno travo. Žal so nas predstavniki 

NK Radenska Slatina zavajali, saj niso prijavili Pomurski NZ igrišča z umetno travo. Če se 

lahko prilagodijo mladinci in kadeti NŠ Mura, ne razumem zakaj tega ne morejo narediti 

tudi igralci NK Radenska Slatina, je še dodal predsedujoči. Če so želeli prodajati pijačo na 

igrišču, bi morali to izvajati vsak dan in ne samo takrat, ko igra tekmo članska ekipa. Na 

žalost nismo našli skupne rešitve, zato je bil objavljen javni razpis in izbran najemnik za 

izvajanje gostinskih storitev na ŠC Ivanke Serec. 

 

V nadaljevanju je predsedujoči povedal, da je večkrat predlagal sestanek z igralci in 

vodstvom kluba, vendar do tega ni prišlo. NK Slatina ni predložila ustreznih poročil za leto  

2019 niti za leto 2020 o porabi sredstev. Za leto 2019 so bili sicer predloženi določeni 

računi in predračuni, ki so med drugim zajemali tudi račune, ki se nanašajo na plačila 

bivanja staršev v hotelih, masaže igralcev članske ekipe, veliko računov je bilo iz 

Davidovega hrama. Od kluba smo zahtevali celoto poročilo, vendar ga nismo prejeli. Za 

leto 2020 so vsa ostala športna društva predložila poročila, le NK Slatina tega ni storila. 

Pravilnik o financiranju športnih društev imamo sprejeti, tudi zakonodaja jasno govori o 

tem, kako se društva financirajo. 

 

Predsedujoči je še povedal, da je občina Maribor za financiranje NK Maribor prispevala 

36.000 eur, Občina Murska Sobota je prispevala za financiranje NK Murka 35.000 eur, med 

tem ko je občina Radenci financirala klub s 33.000,00 eur. V nogometni šoli v Radencih 

imamo otroke, ki dobro trenirajo, imajo tudi uspehe na turnirjih in svojih ligah. Nogometni 

klub Radenska Slatina dobi na igrišču vse zastonj, edino za kar morajo plačati je priprava 

nogometnega igrišča za tekmo na naravni travi. 

 

Predsedujoči predlaga, da vodstvo kluba odpre ločeno dva računa in sicer ločeno za 

financiranje otrok in ločene za preostale potrebe kluba. Nogometni šoli Slatina smo letos 

financirali udeležbo na turnirju v Umagu, v višini 5.000 eur, je tudi povedal predsedujoči. 

 

 

Predsedujoči je svetnikom zastavil vprašanje ali se bo spoštoval sprejeti Pravilnik o 

financiranju društev in se bo prekinilo financiranje NK Radenska Slatina, dokler društvo ne 

predloži vseh poročil o porabi sredstev. V navedenem primeru, bo tudi nogometna šola 

ostala brez sredstev. 
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Drugi predlog predsedujočega je bil, da OS pozove NK Slatina, da v roku 30 dni poda vsa 

poročila, da bodo lahko nemoteno delovali naprej. NK Radenska Slatina se pozove tudi, da 

loči poslovanje za Nogometno šolo in za sam klub. 

 

Razpravljal je tudi g. Dušan Domanjko, ki je povedal, da je tudi sam že 24 let član 

nogometnega društva (NK Kapela). Da društvo vsako leto daje poročila, kar je edino 

pravilno. Enkrat se je zgodilo, da poročila niso oddali in zato naslednje leto društvo ni bilo 

upravičeno do sredstev. V nadaljevanju je povedal, da je stadion na ŠC bil zgrajen za 

potrebe NK Slatina. S tem, da se je klubu onemogočila prodaja pijač, jim je bil vzeti vir 

dohodka, se pa strinja, da način kako se je prodajala pijača ni bil pravilen. Predlaga, glede 

na dejstvo, da gre za domači klub, da se jim ne računa 90 eurov za uporabo nogometnega 

igrišča na naravni travi ter da se najde skupni dogovor oziroma skupna rešitev. 

 

 

Predsedujoči je povedal, da popolnoma razume, da gre za domači klub in da gre tudi za 

dobrobit otrok. Svetnikom pove, da je računsko sodišče opravilo pregled financiranja 

društev v preteklih letih in pri tem ugotovilo veliko nepravilnosti. Vsled navedenega je bil 

sprejeti tudi Pravilnik o financiranju društev. Ne želimo ponavljati napak, je dodal 

predsedujoči. Povedal je tudi, da NK Radenska Slatina po njegovem mnenju dobi dovolj 

denarja za svoje delovanje, zato tudi plačilo uporabe igrišča na naravni travi ne predstavlja 

prevelik zalogaj. Našli pa so se tudi sponzorji, ki so financirali navedeno uporabo igrišča in 

klubu ni bilo treba plačati uporabe igrišča. Velik problem kluba je tudi poslovanje z 

gotovino. Pred kratkim sta bila ne sestanku na občini, tudi predsednik NZS g. Mijatovič 

skupaj z g. Kacjanom. Oba sta poudarila, da je prepovedano plačevanje sodnikov z 

gotovino, povsod morajo biti izvršena nakazila na račune. 

 

V nadaljevanju razprave je g. Toni Žitek prebral uradno izjavo predsednika NK Radenska 

Slatina, ki je priloga tega zapisnika. Poudaril je tudi, da je prodajal klub, po njemu 

dostopnih podatkih, pijačo na legalen način. 

 

Svetniki, predvsem pa g. Kocbek in g. Škerget sta pozvala župana naj se skuša doseči s 

klubom dogovor, kjer bodo vsi zadovoljni, saj gre za domači klub. 

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 281/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme sklep, da mora NK Radenska Slatina v roku  

30 dni predložiti Poročilo o delu društva in porabi sredstev za leto 2019 in leto  

2020. 

 

 

Navzočnost je priglasilo  14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Predsedujoči je sejo zaključil ob 21 uri in  20 minut. 

Zapis pripravila: 

Marjeta Lončar        Roman LELJAK,

           ŽUPAN OBČINE RADENCI 

 


